

海南医学院学报

Journal of Hainan Medical University

月刊 第 17 卷第 4 期(总第 95 期) 2011 年 4 月出版 1995 年 5 月创刊

主管

海南省教育厅

主办

海南医学院

协办

海口市人民医院

海南天煌制药有限公司

海口市妇幼保健院

儋州市妇幼保健院

乐东县人民医院

农垦三亚医院

编辑

海南医学院编辑委员会

出版

《海南医学院学报》编辑部

<http://hnyy.chinajournal.net.cn>

地址: 海南省海口市学院路 3 号
(571101)

电话: +86-898-66893391

传真: +86-898-66890465

Email: hyxbsg@126.com

名誉主编

焦解歌

主编

刘军保

执行主编

屈顺海

印刷

海南省海口永发印刷厂有限公司

发行

海南省报刊发行局

国内外公开发行

订购

全国各地邮政局

邮发代号 84-14

广告许可证

琼工商广字 018 号

中国标准刊号

ISSN 1007-1237

CN 46-1049/R

国际期刊 CODEN 编号

CODEN: HYXAAM

定价

每期 15.00 元

出版日期

2011 年 4 月 28 日

2011 年版权归属主办单位所有

目 次

【基础医学】

CBP 基因沉默抑制血管平滑肌细胞增殖的研究 魏云杰, 江洪, 陈静, 等(433)

邻苯二甲酸二丁酯致小鼠睾丸生殖细胞凋亡及超微结构观察 白晨, 张茨, 杜贤进, 等(438)

几种哺乳动物骨形态发生蛋白的同源性分析 刘英芹, 张淑红, 朱金玲, 等(441)

薄层色谱法在二氢杨梅素螯合锰合成工艺中的应用 李海霞, 陈丽珍, 翟锐锐, 等(445)

海南血竭总黄酮对肝纤维化大鼠 TGF β 1 及 I、III 型胶原蛋白表达的影响 王维浩, 蓝永洪, 樊守艳, 等(448)

生、制首乌醇提物对小鼠肝脏的影响 李翊, 徐立, 刘若因, 等(452)

血管内皮生长因子检测在大肠癌患者中的应用价值 黄勇武, 刘镜光(456)

颅脑损伤早期水通道蛋白 4 表达的临床研究 陈宝智, 赵建农, 黄垂学, 等(458)

NAC 对日本血吸虫病小鼠肝组织中 iNOS、NO、GSH 和 GSH-PX 的影响 范志刚, 李凯杰, 张玲敏(461)

结肠腺癌中 MMP-14 和 VEGF 的表达及意义 周良, 马海, 杨红春(465)

B 细胞非霍奇金淋巴瘤 Bcl-2 与 Bcl-10 基因表达及临床意义 胡欣, 杨顺娥, 李迅(468)

【临床医学】

疏密波电针四花穴治疗高黏血症的临床观察 牛乾, 刘立公, 黄健琳, 等(472)

脑电双频指数的应用价值 王美霞, 孙艳春, 彭慧茹, 等(475)

急性冠脉综合症血清蛋白水平的变化及其与预后的关系 刘兰, 夏豪, 谢华强, 等(478)

50 例高血压患者低密度脂蛋白与血压变异性的关系 叶宙, 叶宇(482)

急诊介入联合替罗非班在急性心梗患者中应用的安全性与近期预后评价 白红颖, 丁宁(484)

两种途径注入大黄辅助治疗重型急性胰腺炎的对比研究 马鹏, 余开焕, 余佳, 等(488)

低频振动电磁治疗仪治疗溃疡性结肠炎临床观察 朱代林, 冯钢, 曾德志, 等(491)

血小板 4 项参数对慢性乙型肝炎预后的影响 陈益宏(495)

深圳蛇口地区上消化道疾病发病特点 欧阳玉洁, 龙泽民(497)

206例 HIV 感染者中乙肝病毒、丙肝病毒、梅毒检测结果分析	黄启强,王国强,谢金玲,等(501)
2型糖尿病肾小管功能损害 62例临床分析	赵艳平(503)
卡培他滨联合奥沙利铂治疗晚期结肠癌的疗效观察	王远红(506)
针灸治疗急性发作期过敏性鼻炎的临床观察	林艳霞,范丽英(508)
影响退变性腰椎滑脱融合术后远期疗效的因素分析	姜欢畅,王吉兴,陈建庭,等(511)
无创正压通气治疗慢性阻塞性肺疾病合并呼吸衰竭的临床疗效	杜玉国(515)
不同方式机械通气治疗危重支气管哮喘 39例	孔薛,何韶衡(518)
闭合撬拨复位钢板内固定术治疗跟骨骨折疗效观察	刘国伟,李晓菲,朱玉磊,等(522)
股骨头置换术治疗老年股骨粗隆间骨折的疗效观察	马灿泽(525)
人工股骨头置换与全髋关节置换术治疗老年人股骨颈骨折的疗效比较	黄云波,黄科,梁仁致,等(527)
肩胛骨骨折 42例临床分析	吴志权 (530)
PFNa治疗骨质疏松性股骨转子间骨折的临床观察	陈海良,庞瑞明,刘红财,等(532)
急诊闭合复位克氏针内固定治疗完全移位的儿童肱骨干骨折	郑峰,郑祖高,张怀志,等(535)
下腰椎手术失败的原因分析及再手术治疗	秦杰,李振宇,秦毅,等(538)
分层在微创脑内血肿穿刺中的应用	鲁大双,王启华,崔杰,等(542)
腮腺区域性切除术治疗腮腺浅叶沃辛瘤的临床疗效分析	韩晓晨,夏长金(544)
新生儿低血糖 68例临床分析	王文亮,李红(546)
早期切痂对重度烧伤患者静息能量消耗的影响	李伙新(549)
小儿消化性溃疡 37例的治疗	陈友华,黄俊辉,吴霞,等(552)
鼻窦灌注液冲洗对慢性鼻窦炎鼻内镜术后的疗效分析	方培鑫(555)
地佐辛用于全麻气管插管诱导的可行性研究	回诺,杨程,陈宁(558)
舒芬太尼联合氟比洛芬酯用于脊柱手术后患者静脉自控镇痛观察	陈伟元,熊冠球,喻万柏(561)
丙泊酚中长链脂肪乳注射液在无痛人工流产术中的临床应用	赵毅哲(563)
脊柱转移的 CT 和 MRI 分析	吴朝林(566)
我院供应室无菌包装材料的改进和效果分析	美丽芳,陈立平(568)
经皮肾镜碎石术后疼痛的护理干预	赵欣,田小园,何思捷,等(571)
15岁心肌梗死 1例报告	刘冬云,王永进(573)
【综述·讲座】	
人类卵巢组织冻存与移植	李跃萍(574)

**海南医学院学报
编辑委员会**

顾 问:白志勤 廖小平
李永春
名誉主编:焦解歌
主 编:刘军保
副主编:陈玉民 陈志斌
执行主编:屈顺海

中国编委(以下按姓氏笔画排列)

邓芳成 王宇田 白志明 田作春
刘明生 孙公凯 羊铁驹 李 谦
李 翼 肖劲逐 杨世忠 杨建军
张彩虹 林 玲 孟志斌 易西南
郝新保 钱士匀 容 泉 涂 蓉
黄元华 董克家 谢祁阳 蔡望伟
谭光宏

国际编委

Nigel J. Temperton (英国)
Jimmy Thomas Elford (美国)
Guido Favia Camerino (意大利)
Malcolm K. Jones (澳大利亚)
Viroj Wiwanitkit (泰国)
Farouk M. F. El-sabban (美国)
F. Dewolfe Miller (美国)
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (马来西亚)
Usa Lek-Uthai (泰国)
Kabkaew L. Sukontason (泰国)
Kom Sukontason (泰国)
Kusal K Das (印度)
Luca Vannucci (捷克共和国)
Asad U Khan (印度)
Nilanjan Chakraborty (印度)
Amere Subbarao Sreedhar (印度)
Liang Qiao (香港)

英文编辑

Nigel J. Temperton (英国)
Jimmy Thomas Elford (美国)
Guido Favia Camerino (意大利)
Malcolm K. Jones (澳大利亚)
Viroj Wiwanitkit (泰国)
Farouk M. F. El-sabban (美国)
F. Dewolfe Miller (美国)
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (马来西亚)
Usa Lek-Uthai (泰国)

Journal of Hainan Medical University

Monthly Vol. 17 No. 4 (Total 95) Apr. 2011

Competent Authority

Educational Department of Hainan Province

Sponsored by

Hainan Medical University

Assisted by

People's Hospital in Haikou
Hainan Tianhuang Pharmaceutical CO., LTD.
Haikou Maternity and Child Health-care Hospital
Maternity and Child Care Hospital in Danzhou

People's Hospital in Ledong County
Sanya Nongken Hospital Members of Editorial Board

Edited by

Editorial Committee of Journal of Hainan Medical University

Published by

Editorial Department of Journal of Hainan Medical University
<http://hnnyy.chinajournal.net.cn>
Address: No. 3 Xuanyuan Road, Haikou, Hainan 571101
Tel: +86-898-66893391
Fax: +86-898-66890465
E-mail: hyxbsg@126.com
Publishing Contact Person: Zhang Xian-di

Honorary Editor-in-Chief

JIAO Jie-ge

Editor-in-Chief

LIU Jun-bao

Executive Editor-in-Chief

QU Shun-hai

Printed by

Yongfa Printing Limited Company in Haikou

Distributor

Distribution Bureau of Newspaper Magazine in Hainan Province

Publication at Home and Abroad

Domestic Subscription: Domestic Local Post Office

Postal Distributing Code

84-14

Advertisement License

Qiong 018

Chinese Standard Periodical Number

ISSN 1007-1237
CN 46-1049/R

CODEN:

HYXAAM

Price

¥15.00

Publishing Date

28th, Apr. 2011

Copyright© 2011 by the Sponsors

Contents

- Inhibition of proliferation of vascular smooth muscle cells by CBP gene-silencing WEI Yun-jie, JIANG Hong, CHEN Jing, et al. (433)
Dibutyl phthalate induced testicular germ cell apoptosis and its ultrastructure BAI Chen, ZHANG Ci, DU Xian-jin, et al. (438)
Analysis on homology of BMPs from human, orangutan, cattle and rat LIU Ying-qin, ZHANG Shu-hong, ZHU Jin-ling, et al. (441)
Application of layer chromatography in the preparation of dihydromyricetin-manganese complex LI Hai-xia, CHEN Li-zhen, ZHAI Rui-rui, et al. (445)
Effects of total flavones fraction in Hainan Dragon's blood on the production of collagen I, III and transforming growth factor β 1 in CCl₄ induced fibrosis model of rat WANG Ji-hao, LAN Yong-hong, FAN Shou-yan, et al. (448)
Influence of ethanol extract of raw and processed *Polygonum multiflorum* on mice liver LI Yue, XU Li, LIU Ruo-nan, et al. (452)
The application of vascular endothelial growth factor testing in diagnosis of colon cancer HUANG Yong-wu, LIU Jing-guang (456)
Clinical study on expression of AQP 4 in the early stagetrumatic brain injury CHEN Bao-zhi, ZHAO Jian-nong, HUANG Chui-xue, et al. (458)
Effect of NAC on iNOS, GSH and GSH-PX in hepatic tissue of mice with schistosomiasis japonicum FAN Zhi-gang¹, LI Kai-jie², ZHANG Ling-ming (461)
Expression of MMP-14 and VEGF in colorectal adenocarcinoma ZHOU Liang, MA Hai, YANG Hong-chun (465)
The expression and clinical significance of Bcl-2 and Bcl-10 mRNA in B-cell non-Hodgkin's lymphoma HU Xin, YANG Shun-e, LI Xun (468)
Clinical effects stimulation at Sihua point by dense wave acupuncture on hyperviscosity NIU Qian, LIU Li-gong, HUANG Jian-lin, et al. (472)
Application value of bispectral Index WANG Mei-xia, SUN Yan-chun, PENG Hui-ru, et al. (475)
The relationship between the changes of serum albumin levels and the prognosis in patients with acute coronary syndromes LIU Lan, XIA Hao, XIE Hua-qiang, et al. (478)
Correlation between low-density lipoprotein and blood pressure variability in 50 hypertension cases YE Zhou, YE Yu (482)
Safety and recent outcomes of emergency interventional procedures combined with tirofiban in patients with acute myocardial infarction BAI Hong-ying (484)
Effect comparison of nasogastric and nasojejunal administration of rhubarb on severe acute pancreatitis MA Peng, YU Kai-huan, YU Jia, et al. (488)
Effect of electromagnetic therapy instrument with low frequency vibration on ulcerative colitis ZHU Dai-lin, FENG Gang, ZENG De-zhi, et al. (491)
Predictive value of 4 platelet parameters in prognosis of chronic hepatitis B CHEN Yi-hong (495)
Characteristics of upper gastrointestinal diseases in Shekou District, Shenzhen OUYANG Yu-jie, LONG Ze-min (497)

Editorial Board of Journal of Hainan Medical University

Consultants

BAI Zhi-qin, LIAO Xiao-ping,
LI Yong-chun

Reputation Editor-in-Chief

JIAO Jie-ge

Editor-in-Chief

LIU Jun-bao

Associate Editor-in-Chief

CHEN Yu-min, CHEN Zhi-bin

Executive Editor-in-Chief

QU Shun-hai

Members of Editorial Board

Nigel J. Temperton (UK)

Jimmy Thomas Elford (USA)

Guido Favia Camerino (Italy)

Farouk M. F. El-sabban (PhD, U. S. A.)

F. Dewolfe Miller (PhD, U. S. A.)

Malcolm K. Jones (PhD, Australia)

Viroj Wiwanitkit (MD, Thailand)

Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (PhD, Malaysia)

Usa Lek-Uthai (PhD, Thailand)

Kabkaew L. Sukontason (PhD, Thailand)

Kom Sukontason (PhD, Thailand)

Kusal K. Das (PhD, India)

Luca Vannucci (PhD, Czech Republic)

Asad U Khan (PhD, India)

Nilanjan Chakraborty (PhD, India)

Amer Subbarao Sreedhar (PhD, India)

Liang Qiao (PhD, Hongkong)

DENG Fang-cheng (MD, China)

WANG Yu-tian (MD, China)

BAI Zhi-ming (MD, China)

TIAN Zuo-chun (MD, China)

LIU Ming-sheng (MD, China)

SUN Gong-kai (MD, China)

YANG Yi-ju (MD, China)

LI Mo (MD, China)

LI Xi (MD, China)

XIAO Jin-zhu (MD, China)

YANG Shi-zhong (MD, China)

YANG Jian-jun (MD, China)

ZHANG Cai-hong (MD, China)

LIN Ling (MD, China)

MENG Zhi-bin (MD, China)

YI Xi-nan (MD, China)

HAO Xin-bao (MD, China)

QIAN Shi-yue (MD, China)

RONG Quan (MD, China)

TU Rong (MD, China)

HUANG Yuan-hua (MD, China)

DONG Ke-jia (MD, China)

XIE Qi-yang (MD, China)

CAI Wang-wei (MD, China)

TAN Guang-hong (MD, China)

English Editors

Nigel J. Temperton London, UK

Jimmy Thomas Elford Honolulu, USA

Guido Favia Camerino, Italy

Farouk M. F. El-sabban (PhD, U. S. A.)

F. Dewolfe Miller (PhD, U. S. A.)

Malcolm K. Jones (PhD, Australia)

Viroj Wiwanitkit (PhD, Thailand)

Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (PhD, Malaysia)

Usa Lek-Uthai (PhD, Thailand)

Analysis of 206 HIV cases with hepatitis B virus, hepatitis C virus and syphilis HUANG Qi-qiang, WANG Guo-qiang, XIE jin-ling, et al. (501)
Clinical analysis of the renal tubular injury in 62 cases of type 2 diabetes mellitus ZHAO Yan-ping (503)
Efficacy of combination treatment of capecitabine and oxaliplatin on advanced colorectal cancer WANG Yun-hong (506)
Clinical effects acupuncture on acute stage of allergic rhinitis LIN Yan-xia, FAN Li-ying (508)
Multivariate analysis of factors affecting long-term outcomes of degenerative lumbar spondylolisthesis treated with posterior fusion JIANG Huan-chang, WANG Ji-xing, CHAN Jian-ting, et al. (511)
Effect of noninvasive positive pressure ventilation on chronic obstructive pulmonary disease complicated with respiratory failure DU Yu-guo (515)
Application of different mechanical ventilations in treatment of critical bronchial asthma KONG Xue, HE Shao-heng (518)
Application of closed percutaneous reduction by leverage and plate fixation in treatment for fracture of calcaneus LIU Guo-wei, LI Xiao-fei, ZHU Yu-lei, et al. (522)
Efficacy of femoral head replacement on the treatment of intertrochanteric fractures of elderly patients MA Can-ze (525)
Effect of artificial femoral head replacement and total hip replacement on elderly femoral neck fracture HUANG Yu-bo, HUANG Ke, LIANG Ren-zhi, et al. (527)
Analysis of 42 cases with scapular fracture WU Zhi-quan, XU Song, ZHANG Jian-min (530)
Effect of PFNa on treatment of osteoporotic intertrochanteric fracture CHEN Hai-liang, PANG Rui-ming, LIU Hong-cai, et al. (532)
Effect of closed reduction and internal fixation with Kirschner wire on supracondylar fracture of humerus with complete transposition in children ZHENG Feng, ZHENG Zu-gao, ZHANG Huai-zhi, et al. (535)
Cause for failure and reoperation of lower lumbar surgery QIN Jie, LI Zhen-yu, QIN Yi, et al. (538)
Application of divider in micropuncture of intracerebral hematoma LU Da-shuang, WANG Qi-hua, CUI Jie, et al. (542)
Effect of partial superficial parotidectomy on parotid Warthin's tumor HAN Xiao-chen, XIA Chang-jin (544)
A clinical analysis of 68 neonatal cases with hypoglycemia WANG Wen-liang, LI Hong (546)
Effect of early excision of eschar on resting energy expenditure of patients with severe burns LI Huo-xin (549)
Treatment of 37 cases with chronic peptic ulcer CHEN You-hua, HUANG Jun-hui, WU Xia, et al. (552)
Effect of sinus perfuse flushing on treating chronic sinusitis after nasal endoscopic surgery FANG Pei-xin (555)
Feasibility for general anesthesia via taraheal intubation using dezocine YAN Nuo, YANG Cheng, CHEN Ning (558)
Analgesic effects of sufentanil combining with flurbiprofen after spinal surgery CHEN wei-yuan, XIONG guan-qiu, YU Wan-bo (561)
Anesthesia effects of propofol MCT injection in induced abortion ZHAO Yi-zhe (563)
Analysis of the metastasis in the spine by MRI and CT WU Chao-lin (566)
Updated aseptic packaging materials and its effects JIANG Li-fang, CHEN Li-ping (568)
Nursing for pain-relieving of patients with percutaneous nephrolithotomy ZHAO Xin, TIAN Xiao-yuan, HE Si-zie, et al. (571)